
攝影比賽獲獎 

本校 5E麥銘恩同學於今年暑假期間參加了由美國舉辦

的「Photos of Your Earth : Experience the World through the 

Eyes of Youth. 攝影比賽」獲得Third Prize Winner的驕人成

績，實在令人振奮！特此與各界共同分享這喜悅。麥同學的

作品已與其他得獎的作品在以下網址供大家觀賞：

http://hongkong.usconsulate.gov/index.html 

 

Name Of Photo : 憐。惜 

Description : 

I think that this photo really touch my heart, since a little girl 

also the importance of planting trees, for the future life, and 

want to give out her help to the world. However, look back to 

ourselves, we just care ourselves, for our gracious life and to 

feel free for cutting down the trees, let our future generation 

receive lots of effects that bring along by the polluting of the 

environment. The source of trouble make my us need the future 

http://hongkong.usconsulate.gov/index.html


generations to shoulder. Is it the time for us to reflect how to let 

the youngers having a better life? 

  

我覺得這張相片好觸動我的心靈，一個小小年紀的小女孩都

懂得植樹，為了未來生活，為了大眾的世界出一分力，但我

們上一代只顧自己，為了自己奢華的生活而不惜砍伐樹木，

令下一代受到環境的污染。上一代種下的禍根，要由下一代

來承擔。我們是否需要好好反省一下，怎樣讓下一代過得好

些呢？ 

 


